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Protokół nr 100/2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 23 września 2021 r. 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr 98/2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 98/2021. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 98/2021 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                 

M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

akceptacji przystąpienia do współpracy w projekcie pn. „Centrum Mistrzostwa 

Informatycznego”.  

/na posiedzenie weszła pani J. Domżalska – inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 

pomocowych/ 

Pani Domżalska poinformowała, że projekt będzie realizowany w Zespole Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku w technikum informatycznym. Dodała, że udało się nawiązać współpracę z 

Politechniką Łódzką.  Wyjaśniła, że będą to zajęcia w formie kół informatycznych z algorytmiki, 

programowania, robotyki i mechatroniki, które będą prowadzone przez dwóch nauczycieli z 

Zespołu Szkół Zawodowych. Nadmieniła, że szkoła nie będzie ponosiła żadnych kosztów. 

Ponadto dodała, że musi  być w tej sprawie podjęta uchwała Rady Powiatu. Poinformowała, że 

projekt będzie realizowany od 01.10.2021 r. do 31.05.2021 r. 

Pani Grzywacz zapytała jaki będzie udział Politechniki Łódzkiej w projekcie. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że Zespół Szkół Zawodowych jest uczestnikiem projektu, 

natomiast Politechnika Łódzka jest beneficjentem projektu i realizuje go w ramach programu 

Polska Cyfrowa.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie  wyrażenia zgody na udział Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w projekcie pn. 

„Centrum Mistrzostwa Informatycznego”.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przystąpienia do realizacji „Programu wyrównywania różnic między regionami III” w 

2021r.  

/na posiedzenie weszła pani A. Marchlewska-Barczewska – dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie/ 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że Gmina Nowe Miasto Lubawskie złożyła 

wniosek w sprawie dofinansowania budowy podjazdu wraz z przebudową schodów 

zewnętrznych do siedziby Ośrodka Pomocy Społecznej Gminy Nowe Miasto Lubawskie. 

Dodała, że całkowity koszt realizacji inwestycji wyniesie 45 892,35 zł, dofinansowanie zadania 

wyniesie 15 666,19 zł, natomiast wkład własny wyniesie 30 608,26 zł. Ponadto dodała, że 

projekt uchwały Rady Powiatu został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową Społeczną 

Radę do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek o dofinansowanie stanowi załącznik nr 3. 

Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 

Państwowego Funduszu  Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2021.  

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że niewykorzystaną kwotę w wysokości 692,00 

zł z zadania: dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w 

turnusach rehabilitacyjnych proponuje się przesunąć na realizację zadania: dofinansowanie 

likwidacji barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych, w związku z 

indywidualnymi potrzebami osób niepełnosprawnych. Natomiast kwotę w wysokości                
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41 308,00 zł z zadania: dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze przyznawane osobom niepełnosprawnym proponuje się 

przesunąć na realizację zadania: dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych, w 

komunikowaniu się i technicznych. Wyjaśniła, że powodem przesunięcia środków jest potrzeba 

pilnej likwidacji barier architektonicznych tj. dostosowania łazienki do potrzeb 

niepełnosprawnego dziecka z czterokończynowym niedowładem spastycznym. 

Poinformowała, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Powiatową 

Społeczną Radę do Spraw Osób Niepełnosprawnych. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Opinia Powiatowej Społecznej Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji  projektu „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego z 

organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022”.  

/na posiedzenie weszła pani J. Haska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych/ 

Pani Haska poinformowała, że w programie współpracy powiatu z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2022 nie ma dużo zmian. Dodała, że na realizację zadania związanego z 

nieodpłatną pomocą prawną zaproponowano kwotę w wysokości 64 020 zł. Natomiast na 

realizację pozostałych zadań zaproponowano kwotę w wysokości 46 000 zł. 

Pani Haska zaproponowała, żeby konsultacje programu odbyły się w dniach od 24.09.2021 r. 

do 04.10.2021 r., natomiast spotkanie z przedstawicielami organizacji pozarządowych odbyło 

by się 01.10.2021 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022” stanowi załącznik nr 

6. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

M. Buliński. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 113 w budynku administracyjno-

biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim.  

/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynął wniosek Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w sprawie wynajmu lokalu, który będzie przeznaczony na archiwum. 

Dodała, że lokal będzie wynajmowany na okres trzech lat od 01.10.2021 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

M. Buliński. 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej polegającej na 

przebudowie drogi gminnej nr 180044N Lipinki – Mierzyn. 

/na posiedzenie wszedł pan M. Szychowski – inspektor Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

Pan Szychowski poinformował, że po zapoznaniu się z wnioskiem Wydział Architektury i 

Budownictwa nie zgłasza uwag. 

Pan Buliński stwierdził, że po analizie dokumentacji powyższa inwestycja powinna być 

zakwalifikowana jako rozbudowa drogi gminnej nr 180044N Lipinki – Mierzyn a nie 

przebudowa.  Dodał, że Zarząd opiniuje jedynie wniosek dotyczący realizacji inwestycji 

natomiast to jednostka odpowiada za przygotowaną dokumentację. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Wniosek firmy „RADEX” z Łasina stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                 

M. Buliński. 

/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 



5 

 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wprowadzenia w Powiecie Nowomiejskim procedury wewnętrznej w zakresie 

przeciwdziałania niewywiązywaniu się z obowiązku przekazywania informacji o schematach 

podatkowych (MDR).  

Pan Skarbnik poinformował, że zgodnie z ordynacją podatkową jest obowiązek wprowadzenia 

procedury wewnętrznej w zakresie przeciwdziałania niewywiązywaniu się z obowiązku 

przekazywania informacji o schematach podatkowych. Dodał, że powyższa procedura będzie 

obejmować wszystkie jednostki organizacyjne powiatu.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                 

M. Buliński. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 

dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zm.  

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zm.   

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o zbadanie sytuacji w związku z działaniami Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do projektu uchwały. 
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Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, M. Buliński. 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Bogumiła 

Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego w sprawie oddziału dziecięcego oraz 

oddziału ginekologiczno-położniczego. 

Pan Starosta poinformował, że dzisiaj pan Kurowski nie mógł wziąć udziału w posiedzeniu. W 

związku z powyższym powyższa kwestia zostanie omówiona w najbliższym możliwym czasie z 

panem Kurowskim. 

Pismo pana Bogumiła Kurowskiego stanowi załącznik nr 9. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Pan Starosta poinformował, że trwają prace związane z przebudową budynku Zespołu Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku. Ponadto dodał, że remontowana jest droga na odcinku Krotoszyny 

– Szeplerzyzna, w tej chwili układana jest warstwa profilowa na odcinku Wonna - Szeplerzyzna 

a następnie będzie układana warstwa wiążąca. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

Przewodniczący Zarządu 

Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła 

Ewelina Kubacka 


